
 

須知事項  
 
1. 設有可延伸架空結構車輛安裝過高警示系統供應商名單（名單）內的服務提供者

（供應商）曾經為車輛提供過高警示系統的設計及安裝服務。名單的資料是由供應

商自願提供。本名單所載資料按相關供應商所提供的資料編製，旨在提供予服務使

用者作一般參考用途。本名單及其所載之資料並非詳盡無遺。 
 

2. 運輸署不會為個別供應商的服務質素及相關的服務收費作推薦或保證。因此，不應

把名單內的供應商視為獲得運輸署推薦。市場上亦有其他不在名單內的服務提供者

可為車輛提供過高警示系統的設計及安裝服務。如認為適合，服務使用者亦可選擇

及聘用有關的服務提供者。任何就供應商的選擇及聘用，純粹屬服務使用者與供應

商之間的私人事務，任何服務協議均由他們之間直接訂立。 
 

3. 儘管運輸署致力編整相關資料，但並不代表對本名單的準確性、有效性或完整性作

出任何明示或默示的陳述或保證。服務使用者不應僅依賴本名單選擇供應商。任何

人如依賴本名單及而引起任何損失，或本名單有任何錯誤或遺漏，運輸署概不負責。 
 

4. 本名單提供的資料如有更改，恕不另行通知。 
 
NOTES FOR ATTENTION 
 
1. The list of suppliers for installing over-height warning devices on vehicles with extendable 

aerial structures (the list) represents service providers who had provided design and 
installation services of over-height warning system for vehicles (Suppliers). The 
information in the list is provided by the Suppliers on a voluntary basis. Information 
contained in this list is prepared based on the information provided by the relevant 
Suppliers. It is intended to serve as general reference of the service users. The list and the 
information contained in the list is by no means exhaustive. 

 
2. The Transport Department does not make any specific recommendations or warranties 

about the service quality of individual Supplier, or their respective service charges. The list, 
therefore, should not be regarded as recommended by the Transport Department. There are 
also service providers not included in the list who could provide design and installation 
services of over-height warning system for vehicles.  Service user could also select and 
appointment these service providers if deemed appropriate. The selection and appointment 
of any Supplier in the list is purely a private matter between the service user and Supplier 
and any service agreement should be directly agreed between them.   

 
3. Whilst best efforts have been made by the Transport Department to compile and 

consolidate the relevant information, no representation or warranty, expressed or implied, 
is made by the Transport Department as to the accuracy, validity or completeness of the 
list. Service users should not rely solely on the list when choosing a Supplier. The Transport 
Department shall not be liable for any losses arising from any person's reliance on the list, 
and shall not be liable for any errors or omissions in the list.  

 
4. The information provided in the list is subject to change without further notice. 



English
英文名稱

Chinese
中文名稱

Lorry Crane
機動式起重吊車

Tipper
起卸斗貨車

Demountable
車上設備可卸下的車

Mobile Crane
流動吊臂

Aerial Platform
升降台車

China Ascent Engineering Limited 中陞工程有限公司 93793908  

Folks Machinery and Equipment Limited 大眾機械設備有限公司 26499282     

Giant Bright Car Body Engineering Limited 宏達車身工程有限公司 36897618      

Kan Fat Vehicle Engineering Co., Ltd. 根發汽車工程有限公司
26590022 /
94913276

   

Pak Shing Auto Co., Ltd. 百成汽車有限公司 27192398    

Plant & Company Limited 百聯有限公司 61003268  

Poby (Hong Kong) Limited 保佳(香港)有限公司 24886899     

Rainbow Ace Ltd. 彩傑有限公司 24718873   

Sanyo Motors 三洋車行 23900433  

Sky On Asia Pacific Limited 天安亞太有限公司 93793908     

Tung Shing Cranes Engineering Limited 東成吊機工程有限公司 92224270    

Wah Kee Crane Repair 華記吊機修理 65319748   
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Vehicle Type 車輛類型
Name of Company 公司名稱 Telephone No.

聯絡電話 Others
其他類別

Goods Vehicles 貨車 Special Purpose Vehicles 特別用途車輛 

Remarks : "" represents that the supplier could provide the design and installation services of over-height warning systems for that type of vehicles
註：「」代表該供應商可為該類型車輛提供過高警示系統的設計及安裝服務。
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